
Kära Gränstabor

Vi i styrelsen har idag haft ett extra möte angående det drev som förekommer på Facebook 
angående tuppen. Tuppen är ett hett ämne och många vill ha tuppen kvar. Det beslut som 
tagits angående tuppen och informationen om att den måste bort är inte fattat utav styrelsen 
utan utav kommunen.

Det som har hänt är att vid den inspektion som kommunen hade här på området vad gällande 
vad som kan göras åt den översvämning som vi drabbats av, höga träd som måste tas bort och 
de tråkigheter som finns med misskötta lotter var att vid det tillfälle representanterna från 
kommunen passerade ute på vägen gol tuppen, varvid vi fick till oss att tupp absolut inte 
får förekomma på området, fem hönor är ok.

Vi meddelade vederbörande om detta. Vad som sedan hänt är att flera inlägg på Facebook 
lagts ut där man går till angrepp mot styrelsen att de icke skall ha sista ordet och att beslutet 
skall stoppas. Ärendet är nu överlämnat till kommunen vilket vi ville undvika och de får ta 
hand om saken.

---------------------- 

Vi i styrelsen lägger mycket tid av vår fritid på att ta hand om Gränsta och har haft rejäla 
utmaningar som nya, nu är vi flera som känner att detta blivit för mycket och tänker över om 
vi vill sitta kvar i styrelsen.  Att känna ett visst obehag över att gå ut och röra sig i området 
utan att få sneda blickar skapar ingen bra känsla. Så snälla ni tänk ett varv till innan ni skriver 
och vad ni skriver på Facebook.

Ni är alltid välkomna att lägga ett meddelande i brevlådan eller skicka ett mejl. Vi svarar så 
fort vi kan och tar gärna emot tips och idéer vad som kan förbättras och vad vi kan ändra på.

Vi kan inte bara komma med tråkigheter utan vill också passa på att tacka trivselgruppen som 
gjort fint i vår lokal med bland annat nya fina gardiner och påminna om grillkvällen nu på 
söndag kl. 16 för dom som deltog på städdagen.

Fortsatt trevlig sommar

Styrelsen


